
  

     ZÁPISNICA  zo XVII.  zasadnutia Obecného zastupiteľstva, 

konaného dňa 14. 04. 2025 v Jarabine 
 

Prítomní podľa prezenčnej listiny:              

            Bc. PhDr. Radoslav Beňo  - starosta obce                     

              PhDr. Ivan Bulík 

                                    Ivana Kormaníková, BBA 

                                    Ing. Alena Kovalčíková 

                                    Lívia Kovalčíková, B.S.B.A. 

                                    PhDr. Katarína Petríková                       

                                    JUDr. Alexandra Saláková – kontrolórka obce 

                                    Janka Strenková 

                                    Jana Mytníková 

                                    ostatní prítomní podľa prezenčnej listiny 

                                    

                                    

 

Neprítomní:                Pavol Janoščík – ospravedlnený 

                                   Štefan Sýkora                                              

        

                                                                                                                                       

1. Otvorenie  

Na úvod zasadnutia starosta obce Bc. PhDr. Radoslav Beňo privítal všetkých prítomných 

a otvoril XVII. zasadnutie Obecného zastupiteľstva obce Jarabina. Skonštatoval, že sú prítomní 

štyria poslanci zo siedmich, takže Obecné zastupiteľstvo obce Jarabina je spôsobilé rokovať 

a uznášať sa. Obecné zastupiteľstvo bolo zvolané pozvánkou podľa § 13 ods. 4 písm. a) zákona 

č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších predpisov. Zo XVII. zasadnutia 

obecného zastupiteľstva  bude vyhotovený zvukový záznam, ktorý bude zverejnený na 

facebookovej stránke Obec Jarabina/Орябина – oficiálna stránka obce.  

 

2. Schválenie programu zasadnutia 

Návrh programu zasadnutia obecného zastupiteľstva bol oficiálne zverejnený v zákonom 

stanovenom časovom rozpätí a poslancom vopred doručený spolu s pozvánkou. Pozvánka bola 

vyvesená na úradnej tabuli 10.04. 2025 a zvesená 15.04. 2025. 

Starosta obce vyzval poslancov obecného zastupiteľstva hlasovať o  návrhu programu 

zasadnutia obecného zastupiteľstva.   

  

Hlasovanie o predloženom návrhu programu zasadnutia obecného zastupiteľstva: 292 

Za proti zdržali sa 

 

PhDr. Ivan Bulík  - - 

Ivana Kormaníková, BBA - - 



Ing. Alena Kovalčíková - - 

PhDr. Katarína Petríková - - 

 

Obecné zastupiteľstvo obce Jarabina schvaľuje  program zasadnutia  nasledovne: 

  

1. Otvorenie zasadnutia 

2. Schválenie programu 

3. Určenie zapisovateľa, návrhovej komisie a overovateľov zápisnice 

4. Správa hlavnej kontrolórky o plnení uznesení z predchádzajúceho zasadnutia OcZ 

5. Interpelácie poslancov a vystúpenie obyvateľov obce 

6. Rozpočtové opatrenie č. 1/2025 

7. Návrh zmeny Zásad hospodárenia a nakladania s majetkom obce Jarabina 

8. Majetkové prevody  

9.   Správa hlavnej kontrolórky o výsledku kontroly 

10. Prerokovanie pristúpenia obce Stráňany do Spoločného obecného úradu so sídlom v Starej 

Ľubovni 

11. Prerokovanie Memoranda o partnerstve a spolupráci 

20. Rôzne 

21. Diskusia 

22. Záver                   

 

3. Určenie zapisovateľa, návrhovej komisie a overovateľov zápisnice 

3.1 

Za zapisovateľa OcZ č. XVII/2025 obce Jarabina bola určená Janka Strenková. 

Starosta obce navrhol za overovateľov zápisnice Ing. Alenu Kovalčíkovú a PhDr. Katarínu 

Petríkovú. 

 

Hlasovanie o predloženom návrhu uznesenia obecného zastupiteľstva: 293 

Za Proti zdržali sa 

 

PhDr. Ivan Bulík - - 

Ivana Kormaníková, BBA - - 

Ing. Alena Kovalčíková - - 

PhDr. Katarína Petríková - - 

 

Obecné zastupiteľstvo obce  Jarabina: 

A/ berie na vedomie starostom určeného zapisovateľa Janku Strenkovú, 

B/ berie na vedomie starostom určených overovateľov zápisnice: Ing. Alenu Kovalčíkovú 

a PhDr. Katarínu Petríkovú. 

 

3.2 

Starosta obce navrhol za členov návrhovej komisie PhDr. Ivana Bulíka a Ivanu Kormaníkovú, 

BBA. 

 

Hlasovanie o predloženom návrhu uznesenia obecného zastupiteľstva: 294 

Za Proti zdržali sa 

 

PhDr. Ivan Bulík - - 

Ivana Kormaníková, BBA - - 



Ing. Alena Kovalčíková - - 

PhDr. Katarína Petríková - - 

 

Obecné zastupiteľstvo obce Jarabina volí za členov návrhovej komisie  PhDr. Ivana Bulíka 

a Ivanu Kormaníkovú, BBA. 

 

4. Správa hlavnej kontrolórky o plnení uznesení z predchádzajúceho zasadnutia OcZ 

Kontrolórka obce JUDr. Alexandra Saláková predniesla Správu o plnení uznesení 

z predchádzajúceho rokovania Obecného zastupiteľstva obce  Jarabina č. XVI/2024 zo dňa 

15.01. 2025. Kontrolórka obce skonštatovala, že niektoré uznesenia z posledného obecného 

zastupiteľstva sú splnené, iné sú  v štádiu plnenia. 

 

Hlasovanie o predloženom návrhu uznesenia obecného zastupiteľstva: 295 

Za proti zdržali sa 

 

PhDr. Ivan Bulík - - 

Ivana Kormaníková, BBA - - 

Ing. Alena Kovalčíková - - 

PhDr. Katarína Petríková - - 

 

Obecné zastupiteľstvo obce Jarabina berie na vedomie Správu hlavnej kontrolórky o plnení 

uznesení prijatých Obecným zastupiteľstvom obce  Jarabina na XVI. zasadnutí obecného 

zastupiteľstva dňa 15.01.2025. 

 

5. Interpelácie poslancov a vystúpenie obyvateľov obce 

V interpeláciách ako prvá vystúpila poslankyňa PhDr. Katarína Petríková, ktorá interpelovala 

ohľadom odpredaja rodinného domu so súpisným číslom 72. Starosta uviedol, že nehnuteľnosť 

predáva realitná kancelária. Pôvodní nájomcovia  neprejavili záujem o kúpu, záujem o kúpu 

prejavili obyvatelia z mestskej časti Podsadek zo Starej Ľubovne. Z dôvodu vyhrážok, prevažne 

miestnych rómskych obyvateľov bol predaj prerušený, a na realitnú kanceláriu bola podaná 

sťažnosť zo strany kupujúceho. Poslankyňa sa následne informovala, aká  je situácia s vodou.  

Starosta uviedol, že na základe vypracovanej hydrogeologickej štúdie boli realizované dva vrty 

vedľa mosta v časti pri Kúpalisku, avšak obidva boli neúspešné. Následne starosta obce 

požiadal prevádzkového vedúceho z PVPS, a.s,, Ing. Mikuláša Kovaľa, aby poslancov 

a prítomných bližšie oboznámil s celkovou situáciou a zrealizovanými aktivitami. Ing. Mikuláš 

Kovaľ v úvode informoval, že výdatnosť prameňov výrazne poklesla. V rámci opráv bolo 

vymenených až 800 m vodovodného potrubia. Ďalším krokom bola realizácia vrtu, ktorá bola 

neúspešná. Ďalším variantom by bolo stiahnutie vody z potoka, kde by sa vybudovala studňa. 

Voda v studni by bola následne filtrovaná a chlórovaná a využívaná ako náhradný zdroj pri 

zásobovaní pitnou vodou. Prípadne uvažovať o možnosti prepojenia vodovodu so Šibeničnou 

horou v Starej Ľubovni. Tento variant je však zdĺhavý. Ing. Mikuláš Kovaľ ďalej poznamenal, 

že na porade vedenia v Poprade uviedol, aby reklamácie faktúr ohľadom navýšenia spotreby 

vody v obci Jarabina boli uznané, a to z dôvodu regulácie vody, zavzdušneného potrubia. Pri 

vystavovaní faktúr by sa vychádzalo z minuloročného faktúrovacieho  obdobia. Zároveň 

upozornil, že reguláciou mohlo dôjsť aj k poruchám na zariadeniach, z dôvodu čoho sa budú 

obyvatelia obracať na spoločnosť na úhradu nákladov. V prípade reklamácie faktúr alebo 

poškodenia zariadení je potrebné zaslať oficiálnu žiadosť na právne oddelenie PVS, a.s do 



Popradu. V súčasnosti je najideálnejší stav ohľadom regulácie vody, a to 60% domácností má 

pitnú vodu počas 24 hod. denne a 40% domácností má pitnú vodu 12 hod. denne. Voda je 

cisternami dopĺňaná v pravidelných intervaloch.  

O 16.34 hod pristúpila poslankyňa Lívia Kovalčíková, B.S.B.A. Obecné  zastupiteľstvo je 

spôsobilé rokovať a uznášať sa.  

V rámci interpelácií vystúpil obyvateľ obce pán Ján Troščák, ktorý uviedol, že od 15.11. 2024 

mu po 21.30 hod. netečie žiadna voda, po príchode z práce sa nemá ani kde poriadne umyť, 

vodu musí pravidelne zohrievať. Následne s interpeláciami vystúpila poslankyňa Lívia 

Kovalčíková, B.S.B.A.,  ktorú zaujímalo, či PVS, a.s. už vylúčila všetky poruchy na 

vodovodnom potrubí. Ing. Mikuláš Kovaľ uviedol, že vždy sú nejaké drobné úniky- slzenie, 

ktoré býva ťažko identifikovateľné. Poslankyňu zaujímalo, či je na rok 2025 plánovaná 

investícia do obnovy 11 km vodovodného potrubia.  Ing. Mikuláš Kovaľ uviedol, že väčšie 

poruchy sú vždy po zistení opravené. Poslankyňa sa zaujímala aj o to, aká voda je navážaná do 

vodojemu, keďže u ľudí sa začínajú objavovať problémy pri používaní pitnej vody. Ing. 

Mikuláš Kovaľ uviedol, že sa naváža voda z hydrantu vodární z vodojemu č. 1, upravená na 

úpravni v Jakubanoch. Voda, ktorou je zásobované aj mesto Stará Ľubovňa, pravidelne je 

vykonávaný rozbor vody. 

Poslankyňa Lívia Kovalčíková, B.S.B.A., požiadala starostu, aby poskytol informácie ohľadom 

projektu výstavby detského ihriska v Parku mieru. Starosta uviedol, že zatiaľ nemá   informácie 

týkajúce sa schválenie projektu. Poslankyňa uviedla, že sa stretáva s negatívnymi ohlasmi 

súvisiaci s vybudovaním detského ihriska na danom mieste a poznamenala, že zapojenie do 

výzvy je nutné prerokovať nielen s predsedami organizácií, ale aj s členmi, aby sa k tomu mohli 

vyjadriť. V rámci interpelácií vystúpila poslankyňa Ivana Kormaníková, BBA, ktorá 

interpelovala ohľadom odvodnenia časti cintorína v pravej hornej časti na domom smútku. 

Starosta uviedol, že celá lokalita je mokrá a kamenistá., ale v spolupráci s Podielníckym 

družstvom Poľana Jarabina sa budú snažiť o prehĺbenie rigola nad cintorínom.  

V interpelácii pokračovala poslankyňa Lívia Kovalčíková, B.S.B.A., ktorá od starostu 

požadovala informácie týkajúce sa projektu rozšírenia MŠ. Starosta uviedol, že projekt je vo 

fáze schvaľovania na Ministerstve školstva SR. V rámci interpelácií poslankyňa ešte 

požadovala, aby starosta zistil u kompetentných organizácií aký je stav ohľadom pozemkových 

úprav v obci. Starosta uviedol, že malo by dôjsť ku odovzdaniu agendy pôvodného zhotoviteľa 

novému. Bližšie informácie nemal k dispozícií. 

 

Hlasovanie o predloženom návrhu uznesenia obecného zastupiteľstva: 296 

Za Proti zdržali sa 

 

PhDr. Ivan Bulík - - 

Ivana Kormaníková, BBA - - 

Ing. Alena Kovalčíková - - 

Lívia Kovalčíková, B.S.B.A. - - 

PhDr. Katarína Petríková - - 

 

Obecné zastupiteľstvo obce Jarabina: 

A/berie na vedomie interpelácie poslankýň PhDr. Kataríny Petríkovej, Lívie Kovalčíkovej, 

B.S.B.A., a Ivany Kormaníkovej, BBA, 

B/ berie na vedomie vystúpenie obyvateľa obce pána Jána Troščáka. 

 



Hlasovanie o predloženom návrhu uznesenia obecného zastupiteľstva: 297 

Za Proti zdržali sa 

 

PhDr. Ivan Bulík - - 

Ivana Kormaníková, BBA - - 

Ing. Alena Kovalčíková - - 

Lívia Kovalčíková, B.S.B.A. - - 

PhDr. Katarína Petríková - - 

 

Obecné zastupiteľstvo obce Jarabina súhlasí s vykonaním hydrogeologických prác na 

pozemkoch vo vlastníctve obce v k. ú. Jarabina. 

 

6. Rozpočtové opatrenie č. 1/2025 

Ekonómka obce pani  Jana Mytníková predložila poslancom Rozpočtové opatrenie č. 1/2025 

obce a Rozpočtové opatrenie č.1/2025 ZŠ s MŠ Jarabina.  Bližšie vysvetlila poslancom  presun 

rozpočtových prostriedkov v rámci rozpočtu v predkladaných rozpočtových opatreniach. 

Rozpočtové opatrenia tvoria prílohu zápisnice. 

 

Hlasovanie o predloženom návrhu uznesenia obecného zastupiteľstva: 298 

Za proti zdržali sa 

 

PhDr. Ivan Bulík - - 

Ivana Kormaníková, BBA - - 

Ing. Alena Kovalčíková - - 

Lívia Kovalčíková, B.S.B.A. - - 

PhDr. Katarína Petríková - - 

 

Obecné zastupiteľstvo obce Jarabina: 

A/schvaľuje Rozpočtové opatrenie č. 1/2025 obce, 

B/ schvaľuje Rozpočtové opatrenie č.1/2025 ZŠ s MŠ Jarabina. 

 

Poslanec  a zástupca starostu PhDr. Ivan Bulík predložil prítomným poslancom návrh na úpravu 

platu starostu o 20% a požiadal prítomných, aby sa k návrhu vyjadrili. Vystúpila poslankyňa 

Lívia Kovalčíková, B.S.B.A., ktorá uviedla, že podľa jej osobného názoru starosta ešte 

nepreukázal výsledky, na základe ktorých by bolo možné navýšenie platu o 20 %. Starosta 

oboznámil poslancov s finančnými prostriedkami, ktoré obec získala počas jeho obdobia vo 

funkcii starostu vo výške 503 112,-- €. 

 

Hlasovanie o predloženom návrhu uznesenia obecného zastupiteľstva: 299 

Za proti zdržali sa 

 

PhDr. Ivan Bulík - - 

Ivana Kormaníková, BBA - - 

Ing. Alena Kovalčíková - - 

- Lívia Kovalčíkova, 

B.S.B.A. 

- 

PhDr. Katarína Petríková - - 



Obecné zastupiteľstvo obce Jarabina určuje plat starostu obce podľa § 3 ods.1 a podľa § 4 ods. 

2 zákona  NR SR č. 253/1994 Z.z. o právnom postavení a platových pomeroch starostov obcí 

a primátorov miest v znení neskorších predpisov vo výške priemernej mesačnej mzdy za rok 

2024 x koeficient 1,83 + navýšenie o 20 % s účinnosťou od 1.1.2025 (spätne). 

  

7. Návrh zmeny Zásad hospodárenia a nakladania s majetkom obce Jarabina 

Poslancom obecného zastupiteľstva bol doručený Návrh zmeny Zásad hospodárenia 

a nakladania s majetkom obce Jarabina. Návrh tvorí prílohu zápisnice. 

 

Hlasovanie o predloženom návrhu uznesenia obecného zastupiteľstva: 300 

Za proti zdržali sa 

 

PhDr. Ivan Bulík - - 

Ivana Kormaníková, BBA - - 

Ing. Alena Kovalčíková - - 

Lívia Kovalčíková, B.S.B.A. - - 

PhDr. Katarína Petríková - - 

 

Obecné zastupiteľstvo obce Jarabina schvaľuje zmenu Zásad hospodárenia a nakladania 

s majetkom obce Jarabina zo dňa 13.12. 2023. 

 

8. Majetkové prevody 

A/ 

Starosta obce informoval poslancov o doručenej žiadosti od pani Boženy Krivčíkovej na 

odkúpenie časti pozemku na parcele č. KN-C 535. K danej téme osobne vystúpila aj pani 

Božena Krivčíková, ktorá informovala poslancov, že si danom pozemku s nebohým bývalým 

druhom Igorom Bandym postavili rodinný dom, ktorý by chcela zlegalizovať. O predloženej 

žiadosti na vytvorenie geometrického plánu a odkúpenie predmetnej nehnuteľnosti poslanci 

diskutovali. Žiadosť tvorí prílohu zápisnice. 

 

Hlasovanie o predloženom návrhu uznesenia obecného zastupiteľstva: 301 

Za proti zdržali sa 

 

- - PhDr. Ivan Bulík 

- Ivana 

Kormaníková, BBA 

- 

- Ing. Alena 

Kovalčíková 

- 

- Lívia Kovalčíková, 

B.S.B.A. 

- 

- - PhDr. Katarína Petríková 

 

Obecné zastupiteľstvo obce Jarabina  nesúhlasí  s vypracovaním geometrického plánu na 

odčlenenie parcely  KN-C 535 pod nehnuteľnosťou do vlastníctva pani Boženy Krivčíkovej. 

 

 

 

 



 

 

Hlasovanie o predloženom návrhu uznesenia obecného zastupiteľstva: 302 

Za proti zdržali sa 

 

PhDr. Ivan Bulík - - 

Ivana Kormaníková, BBA - - 

Ing. Alena Kovalčíková - - 

Lívia Kovalčíková, B.S.B.A. - - 

PhDr. Katarína Petríková - - 

 

Obecné zastupiteľstvo obce Jarabina poveruje starostu obce vstúpiť do rokovania s vlastníkom 

nehnuteľnosti so súpisným číslo 72 o odkúpení nehnuteľnosti, resp. s realitnou kanceláriou, 

ktorá zastupuje vlastníka nehnuteľnosti 

 

B/ 

Obci Jarabina bola od Podielníckeho družstva Poľana Jarabina doručená žiadosť o prenájom 

poľnohospodárskej pôdy, ktorá je vo vlastníctve obce. S danou žiadosťou o prenájom 

poslancom bližšie oboznámil predseda Podielníckeho družstva Poľana pán Jozef Kroták. 

Poslanci o žiadosti viedli diskusiu s predsedom družstva. Žiadosť tvorí prílohu zápisnice. 

 

 

Hlasovanie o predloženom návrhu uznesenia obecného zastupiteľstva: 303 

Za proti zdržali sa 

 

PhDr. Ivan Bulík - - 

Ivana Kormaníková, BBA - - 

Ing. Alena Kovalčíková - - 

Lívia Kovalčíková, B.S.B.A. - - 

PhDr. Katarína Petríková - - 

 

 

Pavol Janoščík - neprítomný - - 

Štefan Sýkora - neprítomný - - 

 

Obecné zastupiteľstvo obce Jarabina: 

A/ schvaľuje   prebytočnosť nehnuteľného majetku obce Jarabina uvedený v prílohe č.1 

(uvedená príloha tvorí neoddeliteľnú súčasť tohto uznesenia), kde celková výmera prenajatých 

nehnuteľností predstavuje 375 117 m2, v zmysle článku 3 a 4 Zásad hospodárenia a nakladania 

s majetkom obce Jarabina, 

B/schvaľuje zámer zmysle ust. § 9 a § 9aa zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení 

neskorších predpisov v spojení s článkom 3 a 12 ods. 1 písm. e)  Zásad hospodárenia 

a nakladania s majetkom obce Jarabina prenajať nehnuteľný majetok obce Jarabina uvedený 

v prílohe č.1 (uvedená príloha tvorí neoddeliteľnú súčasť tohto uznesenia), kde celková výmera 

prenajatých nehnuteľností predstavuje 375 117 m2, 

C/schvaľuje spôsob prevodu nehnuteľného majetku obce špecifikovaný v prílohe č.1 

(uvedená príloha tvorí neoddeliteľnú súčasť tohto uznesenia), kde celková výmera prenajatých 

nehnuteľností obce Jarabina predstavuje 375 117 m2, z dôvodu - prípadu hodného 



osobitného zreteľa podľa ust. § 9 v spojení s ust. § 9aa zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí 

v znení neskorších predpisov v spojení s článkom 3 a 12  ods. 1 písm. e) Zásad hospodárenia 

a nakladania s majetkom obce Jarabina, a to za celkovú cenu nájomného 1 872,42 eur/rok 

v zmysle ust. § 9aa zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení neskorších predpisov 

v spojení s článkom 17 Zásad hospodárenia a nakladania s majetkom obce Jarabina. 

 

C/  

Obci Jarabina bola od pani Márie Kubákovej doručená žiadosť  na odkúpenie pozemku na 

parcele KN-E 7672/301  vo výmere cca 34 m² a vytvorenie geometrického plánu. Poslanci 

o doručenej žiadosti diskutovali a navrhli vyhotoviť geometrický plán na úrovni existujúceho 

oplotenia. Žiadosť tvorí prílohu zápisnice. 

 

Hlasovanie o predloženom návrhu uznesenia obecného zastupiteľstva: 304 

Za proti zdržali sa 

 

PhDr. Ivan Bulík - - 

Ivana Kormaníková, BBA - - 

Ing. Alena Kovalčíková - - 

Lívia Kovalčíková, B.S.B.A. - - 

PhDr. Katarína Petríková - - 

 

Obecné zastupiteľstvo obce Jarabina  súhlasí  s vypracovaním geometrického plánu na parcele 

KN-E 7672/301. 

 

O 19.40 hod zo zasadnutia OcZ odstúpila poslankyňa Ivana Kormaníková, BBA. Obecné 

zastupiteľstvo je naďalej spôsobilé  rokovať a uznášať sa. 

 

9. Správa hlavnej kontrolórky o výsledku kontroly 

Kontrolórka obce JUDr. Alexandra Saláková informovala poslancov o vykonanej kontrole 

prevodov nehnuteľného majetku obce za rok 2024, kde všeobecná hodnota prevádzaného 

nehnuteľného majetku obce prevýšila 20 000,-- €. Uviedla, že obec Jarabina za rok 2024 

nerealizovala prevod nehnuteľného majetku obce, ktorého všeobecná hodnota prevyšuje 

20 000,--. Správa tvorí prílohu zápisnice. 

 

Hlasovanie o predloženom návrhu uznesenia obecného zastupiteľstva: 305 

Za proti zdržali sa 

 

PhDr. Ivan Bulík - - 

Ing. Alena Kovalčíková - - 

Lívia Kovalčíková, B.S.B.A. - - 

PhDr. Katarína Petríková - - 

 

Obecné zastupiteľstvo obce Jarabina v zmysle ust. § 11 ods. 4 písm. b/ zákona č.  369/1990 Zb. 

v znení neskorších predpisov (zákon o obecnom zriadení) po prerokovaní berie na vedomie 

Správu z kontroly vykonanej  v zmysle ust. § 18f ods. 1 písm. i/ zákona č. 369/1990 Zb. v znení 

neskorších predpisov (zákon o obecnom zriadení). 

 

 



10. Prerokovanie pristúpenia obce Stráňany do Spoločného obecného úradu so sídlom 

v Starej Ľubovni 

Starosta obce informoval poslancov o žiadosti pristúpenia obce Stráňany do Spoločného 

obecného úradu so sídlom v Starej Ľubovni, ktorého členom je aj obec Jarabina. Pristupujúca 

obec Stráňany na základe predloženého uznesenia č. 32/2025 zo dňa 16.02. 2025 súhlasila s 

pristúpením do Spoločného obecného úradu v Starej Ľubovni. 

 

Hlasovanie o predloženom návrhu uznesenia obecného zastupiteľstva: 306 

Za proti zdržali sa 

 

PhDr. Ivan Bulík - - 

Ing. Alena Kovalčíková - - 

Lívia Kovalčíková, B.S.B.A. - - 

PhDr. Katarína Petríková - - 

 

Obecné zastupiteľstvo obce Jarabina  súhlasí v súlade s čl. VII ods. 2 Zmluvy o zriadení 

spoločného obecného úradu s pristúpením obce Stráňany do spoločného obecného úradu 

v Starej Ľubovni. 

 

11. Prerokovanie Memoranda o partnerstve a spolupráci 

Obec Jarabina dostala z Nadácie Prešovského samosprávneho kraja pre podporu rodiny návrh 

na spoluprácu v oblasti riešenia krízových situácií v Prešovskom samosprávnom kraji – 

Memorandum o partnerstve a spolupráci. Memorandum tvorí prílohu zápisnice. 

 

 

Hlasovanie o predloženom návrhu uznesenia obecného zastupiteľstva: 307 

Za proti zdržali sa 

 

PhDr. Ivan Bulík - - 

Ing. Alena Kovalčíková - - 

Lívia Kovalčíková, B.S.B.A. - - 

PhDr. Katarína Petríková - - 

 

Obecné zastupiteľstvo obce Jarabina berie na vedomie Memorandum o partnerstve 

a spolupráci. 

 

12. Rôzne 

12.1 

Starosta obce informoval poslancov o ukončenom dedičskom konaní po nebohej pani Anne 

Šromovskej. Vzhľadom na skutočnosť, že po nebohej neostal žiaden dedič, všetok majetok 

prepadol v prospech štátu. Obci bola vyplatená pohľadávka za organizovanie pohrebu. Starosta 

obce uviedol, že po komunikácii z Okresným úradom v Prešove,  majetkoprávnym odborom, 

môže obec požiadať o odkúpenie pozemku. Okresný úrad odporúča obci vypracovať znalecký 

posudok, následne štát by odpredal  obci pozemok za 10% z celkovej sumy.  Podmienkou je do 

dvoch rokov vybudovať  niečo pre verejnosť s udržateľnosťou piatich rokov. 

 

 

 

 



Hlasovanie o predloženom návrhu uznesenia obecného zastupiteľstva: 308 

Za proti zdržali sa 

 

PhDr. Ivan Bulík - - 

Ing. Alena Kovalčíková - - 

Lívia Kovalčíková, B.S.B.A. - - 

PhDr. Katarína Petríková - - 

 

Obecné zastupiteľstvo obce Jarabina poveruje starostu obce rokovať s Ministerstvom vnútra 

o odkúpení pozemku. 

 

12.2 

Dňa 28.03.2025 v ranných hodinách došlo k požiaru rodinného domu so súpisným číslo 6. 

Rodinný dom je po tejto živelnej udalosti neobývateľný. Obci Jarabina bola doručená žiadosť 

o poskytnutie pomoci od pána Jozefa Tomčíka, ktorý je  na uvedenej  adrese prihlásený 

na trvalý pobyt, a taktiež má  právo doživotného bývania. Vzhľadom na zlú ekonomickú 

a sociálnu situáciu žiada obec o poskytnutie pomoci, ktorú mu je obec povinná poskytnúť 

v zmysle ust. par. 3 ods. 4 zákona o obecnom zriadení. Starosta danú žiadosť konzultoval 

s právnikmi a vedúcim odboru krízového riadenia v Starej Ľubovni. Z konzultácii vyplynulo, 

že obec nemá povinnosť poskytnúť náhradné bývanie, obec zabezpečuje pomoc iba na čas 

nevyhnutný , v inom prípade môže obec poskytnúť ubytovanie, ale za odplatu. Zároveň v mene 

rodiny Knapikovej poďakoval poslancovi Pavlovi Janoščíkovi a hasičom, ktorí sa podieľali na 

hasení požiaru rodinného domu. 

 

Hlasovanie o predloženom návrhu uznesenia obecného zastupiteľstva: 309 

Za proti zdržali sa 

 

PhDr. Ivan Bulík - - 

Ing. Alena Kovalčíková - - 

Lívia Kovalčíková, B.S.B.A. - - 

PhDr. Katarína Petríková - - 

 

Obecné zastupiteľstvo obce Jarabina berie na vedomie, že obec nie je povinná poskytnúť 

pomoc. 

 

12.3 

Starosta obce informoval poslancov: 

-  o vvprataní priestoru pri futbalovom ihrisku, ktorý bol následne opáskovaný, aby sa tam viac 

nevyvážal žiaden odpad,  

- odpredaji osobného automobilu škoda OCTAVIA mimo Zásad hospodárenia a nakladania 

s majetkom obce Jarabina, keďže hodnota osobného automobilu nepresahuje 500,-- €. 

 

13. Diskusia 

V rámci diskusie starosta oboznámil poslancov s projektom Amfiteátra pri obecnom úrade. 

Projekt v 1. fáze pozostáva z vybudovania hľadiska (lavičky, terénne úpravy), na ktoré budú 

použité finančné prostriedky z výjazdového rokovania vlády v Červenom Kláštore v sume 

10 000,-- €.  2. fáza pozostáva z vybudovania javiska v predpokladanej hodnote 65 000,-- €. 

K tejto fáze má obec spracovanú projektovú dokumentáciu a vydané právoplatné stavebné 

povolenie. Poslankyňa Lívia Kovalčíková, B.S.B.A., požiadala starostu, aby do budúcna pri 



realizácií takýchto projektov poslancov vopred informoval a zároveň požiadala o zaslanie 

projektovej dokumentácie. 

 

14. Záver 

V závere zasadnutia starosta obce poďakoval všetkým prítomným za aktívnu účasť a ukončil 

zasadnutie obecného zastupiteľstva. 

 

 

 

Overovatelia zápisnice:    Ing. Alena Kovalčíková                   ............................................... 

      

                                         

 

                    PhDr. Katarína Petríková                ................................................                 

 

 

 

 

 

Starosta obce:       Bc. PhDr. Radoslav Beňo                   ............................................... 

 

 


